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Dank u voorzitter, 
 
Graag zou ik iets willen vertellen over de subsidie aanvraag die DIOS gedaan heeft voor 
de aanschaf van een blaas hal. 
Ter verduidelijking, de leverancier noemt het een blaas hal maar bij DIOS noemen we 
het een ballon hal. 
 
Als eerste zou ik graag iets over de ballon hal willen vertellen. 
 
De ballon hal bestaat uit een huid met daaroverheen een isolatiefolie en dan een UV 
folie en als laatste een roest vrij stalen net. 
 
De ballon hal wordt opgezet over buitenveld 1 voor de kantine. Dit buitenveld is niet 
meegenomen in deze subsidie aanvraag. 
Nadat de ballon hal over het buitenveld opgezet is wordt er in de ballon hal over het 
buitenveld een oprolvloer uitgerold. 
Deze uitgerolde vloer is van goede kwaliteit en geschikt voor hoog niveau zaalhandbal 
en is te vergelijken met een gymzaalvloer maar dan speciaal voor zaalhandbal. 
Op deze uitrolbare vloer moet de belijning van de velden opnieuw aangebracht worden. 
 
We hebben na het stopzetten van het project vaste sporthal gekeken wat de beste optie 
voor DIOS was om in de komende winterseizoenen weer binnen te kunnen sporten. 
Uiteindelijk is daar de aanschaf van een deel van de ballon hal uitgekomen. 
Om de aanschaf en het op tijd plaatsen van de ballon hal mogelijk te maken was het 
noodzaak snel te handelen. Daarom hebben we op 2 april een subsidie aanvraag 
ingediend met een raming van kosten. Dit is ook zo vermeld in de subsidie aanvraag. 
Na inspectie en meting van de ankers, dit kon pas uitgevoerd worden nadat de ballon 
hal weggehaald was, is de definitieve offerte van de leverancier gekomen.  
Deze definitieve offerte kwam helaas pas op 7 mei om half 5 bij ons binnen. Ik heb de 
definitieve offerte met een nieuw financieel overzicht en omschrijving van de 
veranderingen ’s avonds nog naar de gemeente gemaild. 
 
Bij het financiële overzicht heb ik ook aangegeven wat de oorzaken zijn van de extra 
kosten. 
 
In deze nieuwe offerte gaf de leverancier aan dat zijn leverancier van de grondstoffen 
een prijsstijging had doorgevoerd en zijn de aanpassingen van de inspectie en 
trekmeting van de ankers meegenomen. 
Tevens is in overleg met de leverancier en de plaatselijke elektricien een offerte voor de 
elektra aangeleverd. Ook de offerte van de belijning is meegenomen in de aanpassing 
van de subsidie aanvraag. 
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De volgende onderdelen hebben gezorgd voor de verhoging  van de subsidie aanvraag: 
- Duurdere huid voor de ballon hal 
- Doek van de sluizen dient ook vervangen te worden 
- Extra kosten voor nieuwe ankers 
- Verhoging van de revisiekosten van de ventilatorunit 
- Kosten voor aanpassing van de Elektra 
- Kosten voor de belijning van de oprolbare zaal handbalvloer 

 
Met de aanschaf van deze ballon hal met LED-verlichting zijn wij ervan overtuigd dat we 
de komende 15 jaar in het winterseizoen weer binnen kunnen sporten. 
 
DIOS en al haar leden hopen dan ook dat u akkoord gaat met de subsidie aanvraag zoals 
deze op 7 mei is ingediend. 
 
Dank u voor uw aandacht. 
 
 
 




